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R.L. (René) Beijnen 

Telefoon 

(073) 681 21 64 

Email 

rbeijnen@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 23 februari 2017, ingekomen op 23 februari 2017, heeft u namens 

de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1.  Heeft dit college kennisgenomen van het artikel Samen sterk in Brabant” in 
het Brabants Dagblad ? 
 

Antwoord: Ja. 

 

2. Deelt dit college de mening van de PVV-fractie dat Brabant de strijd tegen de 
drugsdumpingen aan het verliezen is? Zo nee, waarom niet? 
 

Antwoord: Nee. De aanpak van de georganiseerde drugscriminaliteit is de 

afgelopen jaren ook in Noord-Brabant geïntensiveerd. Ondanks de 

grootschalige inzet van de Taskforce Brabant-Zeeland blijven de 

drugsdumpingen uit de productielabs doorgaan. Dit maakt duidelijk, dat de strijd 

tegen de georganiseerde drugscriminaliteit niet alleen urgent, maar ook 

hardnekkig is. Deze problematiek, die in tientallen jaren is ontstaan, kan niet in 

een kort tijdsbestek worden opgelost.   

 

3. Deelt dit college de mening van de PVV-fractie dat, gezien de tsunami aan 
drugsdumpingen in onze provincie, het SSIB meer slagkracht dient te krijgen? Zo 
ja, hoe denkt het college hieraan bij te kunnen dragen? Zo nee, waarom niet?  
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Antwoord: Nee. Het SSIB is in de afgelopen jaren reeds uitgegroeid tot een  

Brabantbrede netwerkorganisatie van 75 partners. Aan het SSIB nemen naast 

de provincie 64 gemeenten, waterschappen, terreinbeherende organisaties, 

Brabant Water, Evides, Openbaar Ministerie en de 2 politieregio’s deel. 

Hierdoor heeft het SSIB aan de nodige slagkracht gewonnen. In de komende 

netwerkbijeenkomst ‘Ontmoeting in het groen’ op 18 mei 2017 spreken alle 

toezichthouders en handhavers elkaar om samen een krachtige vuist te maken 

tegen niet alleen het dumpen van (drugs)afval, maar ook tegen het wildcrossen 

en het stropen. In onze beantwoording op de schriftelijke vragen van de D66-

fractie, dd. 31 januari 2017, hebben wij alle leden van uw Provinciale Staten,  

van harte uitgenodigd voor deze bijeenkomst.  

 

4. Welke rol speelt dit college momenteel in het verbeteren van de 
samenwerking binnen het SSIB? 
 

Antwoord: Wij zijn een van de 75 partners in het SSIB. Daarin bevorderen wij 

dat de huidige partners zich niet alleen financieel voor surveillance en 

communicatie maar ook in gezamenlijke integrale acties aan het SSIB  

verbinden.     

 

5. Heeft de provincie kennis genomen van het risico van drugsdumpingen voor 
het drinkwater? 
 

Antwoord: Ja. Hierbij willen wij wel als kanttekening opmerken dat dit risico niet 

acuut is. Op termijn is er wel een risico voor het drinkwater als drugs 

gerelateerde stoffen zich langjarig in het grondwater kunnen blijven ophopen. 

 

6. Zijn er specifieke maatregelen ingezet om deze risico’s te voorkomen? Zo ja, 
welke?. 
 

Antwoord: Ja. Bij het opruimen wordt expliciet rekening gehouden in geval 

vaten met drugsafval in grondwaterbeschermingsgebieden zijn gedumpt. Ingeval 

van lekkende vaten wordt de met drugsafval verontreinigde bodem direct 

gesaneerd om te voorkomen dat verontreinigingen zich kunnen verspreiden.  

 

7. Heeft de provincie contact opgenomen met alle betrokken organisaties die de 
drinkwaterkwaliteit waarborgen, in het bijzonder Brabant Water? 
 

Antwoord: Ja. Uit navraag bij Brabant Water blijkt dat er tot nu toe gelukkig niet 

in waterwingebieden is gedumpt. Het drugsafval vormt geen direct gevaar voor 

het drinkwater, omdat het grondwater voor het drinkwater op 300 meter diepte 

wordt gewonnen. Dat grondwater wordt beschermd door verschillende klei- en 

zandlagen. Brabant Water monitort continu hun grondwaterbronnen. Er zijn 

geen resten van drugsafval aangetroffen. Mocht het zo zijn dat drugsafval wordt 

aangetroffen dan wordt dat direct verwijderd en wordt er contact met de politie 
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opgenomen. 

 

8. Is GS bereid om bij de aanpak van drugsdumpingen, zoals door het SSIB, 
met prioriteit aandacht te schenken aan de beschermde 
grondwaterwingebieden? Zo nee, waarom niet?   

Antwoord: Ja. Brabant Water neemt sinds vorig jaar deel aan het SSIB. 

Hierdoor worden de grondwaterwingebieden met prioriteit gecontroleerd door 

regelmatige surveillance. Ingeval van een vatendumping zorgt Brabant Water 

voor het direct opruimen daarvan. 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
 

 


